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Obecné zastupiteľstvo Fričkovce 
 

 

ZÁPISNICA 
 

 z VII. zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

konaného dňa 24.03.2023 o 18.00 hod. v zasadačke OcÚ Fričkovce 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  
 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Schválenie programu zasadnutia OZ  

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

4. Žiadosť o záväzné stanovisko pre investície, modernizáciu, rekonštrukciu a technické 

zhodnotenie ČOV v zmysle bodu 3.3. platnej Zmluvy o spolupráci pri odvádzaní, čistení a 

likvidácii odpadových vôd vo vodohospodárskom zariadení, v ČOV Osikov – Fričkovce – 

zaujatie stanoviska obce Fričkovce  

5. Rôzne  

– Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na rok 2023  

6. Diskusia  

7. Záver  

 

 

1.  bod programu – Otvorenie zasadnutia 

 

VII. zasadnutie OZ sa uskutočnilo na základe žiadosti poslancov PhDr. Martina Nováka, Jána 

Dolhého a Jozefa Pavlička. Zasadnutie otvoril starosta obce, ktorý konštatoval, že nakoľko je 

prítomna väčšina poslancov, zasadnutie je uznášaniaschopné. Z neúčasti na zasadnutí sa 

ospravedlnila hlavná kontrolórka Ing. Alžbeta Mendozová a poslanec Mgr. Roman Borodáč. 

 

 

 

2. bod programu – Schválenie programu zasadnutia 

 

Starosta obce prečítal program v takom znení ako bol navrhnutý predkladateľmi zasadnutia OZ 

PhDr. Martina Nováka, Jána Dolhého a Jozefa Pavlička.  

 

Potom otvoril rozpravu k programu. 

 

PhDr. Martin Novák navrhol vyradiť z bodu Rôzne –  Plán kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce na rok 2023  

Za: 4    Ing. Ľuboš Čentéš, PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0 

Zdržal sa:   
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Poslanci PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko predložili doplniť bod programu 

Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho OZ 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 1   Ing. Ľuboš Čentéš 

Zdržal sa: 0 

 

Poslanci PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko predložili doplniť bod programu 

Preklenovací úver- podpísanie novej zmluvy, podmienky 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 1   Ing. Ľuboš Čentéš 

Zdržal sa: 0 

 

Poslanci PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko predložili doplniť bod programu 

Zverejňovanie zápisníc zo zasadnutí OZ 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 1   Ing. Ľuboš Čentéš 

Zdržal sa: 0 

 

Poslanci PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko predložili doplniť bod programu 

Zrušenie uznesenia č.6/3/2023 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 1   Ing. Ľuboš Čentéš 

Zdržal sa: 0 

 

Poslanci PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko predložili doplniť bod programu 

Zrušenie uznesenia č.6/4/2023 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 1   Ing. Ľuboš Čentéš 

Zdržal sa: 0 

 

Poslanci PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko predložili doplniť bod programu 

Ukončenie pracovného pomeru referenta Oú, odstupné a vykonaná kontrola 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 1   Ing. Ľuboš Čentéš 

Zdržal sa: 0 

 

Poslanci PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko predložili doplniť bod programu 

Smernice a zásady týkajúce sa nakladania s majetkom obce  

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 1   Ing. Ľuboš Čentéš 

Zdržal sa: 0 
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Program zasadnutia: 

 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Schválenie programu zasadnutia OZ  

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

4. Žiadosť o záväzné stanovisko pre investície, modernizáciu, rekonštrukciu a technické 

zhodnotenie ČOV v zmysle bodu 3.3. platnej Zmluvy o spolupráci pri odvádzaní, čistení a 

likvidácii odpadových vôd vo vodohospodárskom zariadení, v ČOV Osikov – Fričkovce – 

zaujatie stanoviska obce Fričkovce  

5. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho OZ 

6. Preklenovací úver- podpísanie novej zmluvy, podmienky 

7. Zverejňovanie zápisníc zo zasadnutí OZ 

8. Zrušenie uznesenia č.6/3/2023 

9. Zrušenie uznesenia č.6/4/2023 

10. Ukončenie pracovného pomeru referenta OcÚ, odstupné a vykonaná kontrola 

11. Smernice a zásady týkajúce sa nakladania s majetkom obce  

12. Diskusia  

13. Záver  

 

Hlasovanie za znenie nového programu ako celku.  

 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 1   Ing. Ľuboš Čentéš 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

3.  bod programu - Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
 

Starosta obce určil za zapisovateľa Ing. Ľuboša Čentéša, za overovateľov zápisnice PhDr. 

Martina Nováka a Jána Dolhého. Poslanec PhDr. Martin Novák sa opýtal, či sa bude hlasovať 

o tomto bode. Starosta obce to odmietol. 

 

4. bod programu - Žiadosť o záväzné stanovisko pre investície, modernizáciu, rekonštrukciu 

a technické zhodnotenie ČOV v zmysle bodu 3.3. platnej Zmluvy o spolupráci pri 

odvádzaní, čistení a likvidácii odpadových vôd vo vodohospodárskom zariadení, v ČOV 

Osikov – Fričkovce – zaujatie stanoviska obce Fričkovce 

 

 

Starosta dal slovo predkladateľom návrhu aby sa vyjadrili. Poslanec Pavličko vyzval starostu 

na predloženie stanoviska. Nakoľko už bola aj zaslaná písomná výzva starostu obce Osikov.  

Starosta  odpovedal, že na výzvu vzhľadom na to, že je to závažná otázka odpovie písomne do 

30.3.2023 a pýtal sa poslancov na ich návrh. Poslanec PhDr. Martin Novák kritizoval nečinnosť 

a naťahovanie veci, vzhľadom na vykonane stretnutia mohla byť už vypracovaná projektová 

dokumentácia  - už stráca trpezlivosť a zvažuje zahlasovať za prevzatie ČOV. Ohľadom návrhu 

reaguje, že faktúra za energie už mala byť preplatená. Starosta informoval že faktúru nemôže 
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uhradiť, porušil by zákon, Poslanec Pavličko  - ak sa neuhradí faktúra na energie, Osikov nám 

vyrubí pokutu 25 000€, aktuálna platba za stočné cez prietokomer nie je podľa neho výhodná, 

nakoľko bude navýšená cena cez URSO a a obec Osikov by podľa neho súhlasila s podieľaním 

sa na nákladoch v pomere 42:58  Poslanec Ing.  Čentéš – platby za služby počas posledných 

rokov sa pohybovali v priemere na úrovni pomeru 42:58  

 

OZ sa rozhodlo hlasovať o jednotlivých bodoch listu starostu obce Osikov. 

 

4/1  OZ obce Fričkovce neschvaľuje prevzatie súčasnej ČOV na obdobie minimálne 5 rokov 

vzájomnou dohodou 

 

 Za: 4    Ing. Ľuboš Čentéš, PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0 

Zdržal sa: 

 

4/2  OZ obce Fričkovce schvaľuje preplatenie vystavenej faktúry obcou Osikov 6/23 

o finančnom dorovnaní pomernej časti nákladov(zvýšene ceny elektriny) 

 

 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0    

Zdržal sa: 1     Ing. Ľuboš Čentéš 

 

4/3  OZ obce Fričkovce schvaľuje vybudovanie novej ČOV s pomerom financovania 50:50 

prípravných nákladov, to znamená projektová dokumentácia a všetky náklady spojené so 

stavebným povolením, prípravou žiadosti o NFP. Prioritným partnerom pre vybavovanie 

štatútar obce Osikov v spolupráci so štatutárom obce Fričkovce a schválenie poslancov 

obecného zastupiteľstva Fričkovce, respektíve jeho zástupcov. 

 

Za: 4    Ing. Ľuboš Čentéš, PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0 

Zdržal sa: 

 

4/4  OZ obce Fričkovce schvaľuje k spolupráci ohľadom ČOV so štatutárom obce Fričkovce 

poslanca Jozefa Pavlička, jeho zástupcov Jána Dolhého a Martina Nováka 

 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 1   Ing. Ľuboš Čentéš 

Zdržal sa: 0 

 

4/5  OZ obce Fričkovce schvaľuje predloženie situačného plánu stokových sieti 

prevádzkovaných obcou Fričkovce 

 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0    

Zdržal sa: 1     Ing. Ľuboš Čentéš 
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5. bod programu -  Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho OZ 

 

Starosta uviedol, že ich ešte nestihol podpísať.  Preto sa poslanci  nevedeli k tomuto bodu 

vyjadriť.  

 

 

6. bod programu - Preklenovací úver- podpísanie novej zmluvy, podmienky 

 

Poslanci diskutovali a tom, že novy úrok bude vzhľadom na podmienky na trhu vyšší ako bol 

v pôvodnej zmluve.  

Starosta uviedol, že úrok je aktuálne najlepší na trhu a úver bude splatený hneď po obdŕžaní 

NFP, žiadosť o NFP bola už podaná. 

Starosta odmietol o uznesení hlasovať, nakoľko to nepovažuje za potrebné. 

 

 

7. bod programu - Zverejňovanie zápisníc zo zasadnutí OZ 

 

Starosta na minulom OZ uviedol, že zverejňovanie zápisníc na stránke obce nie je  povinné. 

Poslanci Martin Novák a Jozef Pavličko sa odvolali na Zákon  211/2000 §5 ods2.   ktorý podľa 

nich ukladá tuto povinnosť. Starosta uviedol, že ak je to tak- tak ich zverejni. 

 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0    

Zdržal sa: 1     Ing. Ľuboš Čentéš 

 

 

 

 

8. bod programu - Zrušenie uznesenia č.6/3/2023 

 

Bez rozpravy, prebehlo len hlasovanie o doplnenom bode. 

 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0    

Zdržal sa: 1     Ing. Ľuboš Čentéš 

 

 

9. bod programu - Zrušenie uznesenia č.6/4/2023 

 

Bez rozpravy, prebehlo len hlasovanie o doplnenom bode. 

 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0    

Zdržal sa: 1     Ing. Ľuboš Čentéš 

 

 

10. bod programu - Ukončenie pracovného pomeru referenta OcÚ, odstupné a vykonaná 

kontrola 
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Poslanci ktorý predkladali tento bod, zastavajú názor, že odstupné referenta nebolo vyplatene 

v súlade so zákonom §63 ods1 pís b/ZP  a vyjadrili nespokojnosť s pracou hlavnej kontrolórky. 

Poslanec PhDr. Martin Novák k tomuto bodu uviedol, že  roku 2010 bol zvolený za 

starostu obce Ing. Matej Straka. Pred zvolením zastával funkciu referenta Obecného úradu. 

Podľa vtedy platného zákona funkcia starostu bola nezlučiteľná s funkciou zamestnanca obce 

v ktorej bol zvolený § 13 ods. 3 pís. b zákona č. 479/2010 Zb. o obecnom zriadení. Išlo 

o nezlučiteľnosť funkcii. Poukázal na nečinnosť kontrolórky, povinne kreovanej komisie pre 

ochranu verejného záujmu pre výkon funkcie. Uviedol, že vtedajší zvolený starosta Ing. Matej 

Straka mal do 30 dní ukončiť pracovný pomer. Tento pracovný pomer neukončil. Tento stav 

trval 12 rokov. Nakoniec to skončilo tak, že terajší starosta obce vydal rozhodnutie, že miesto 

referenta je nadbytočné a je mu vyplatené odstupné v súlade zo zákonom, čo garantuje aj 

kontrolórka obce, ktorá vykonala kontrolu. Poslanci vyjadrili nespokojnosť s prácou hlavnej 

kontrolórky.  

 

Navrhli schváliť: zaujať stanovisko k danej situácii, túto riešiť a zjednať nápravu. 

 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0    

Zdržal sa: 1     Ing. Ľuboš Čentéš 

 

 

 

11. bod programu - Smernice a zásady týkajúce sa nakladania s majetkom obce 

 

Poslanci navrhli schváliť predloženie smerníc a zásad týkajúcich sa nakladania s majetkom 

obce: 

-  Organizačnú smernicu na vykonávanie pokladničnej disciplíny 

-  Organizačný poriadok obecného úradu vo Fričkovciach 

-  Poriadok odmeňovania zamestnancov obce Fričkovce 

-  Poriadok odmeňovania zamestnancov-ostatní zamestnanci obce Fričkovce 

-  Pracovný poriadok zamestnancov obce Fričkovce 

-  Smernicu na zabezpečenie vykonávania finančnej kontroly v Pôsobnosti obce Fričkovce  

-  Štatút obce Fričkovce, 

-  Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Fričkovce 

-  Zásady na obeh účtovných dokladov obce Fričkovce 

-  Zásady na ochranu majetku v obci Fričkovce 

-  Zásady na výkon finančnej kontroly v obci Fričkovce 

-  Zásadný o úhradách za poskytované služby obcou Fričkovce 

-  Zásady odmeňovania obce Fričkovce 

-  Zásady postupu pri vybavovaní sťažností v podmienkach obce Fričkovce 

-  Zásady výkonu kontrolnej činnosti v obci Fričkovce. 

 

 

 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0    

Zdržal sa: 1     Ing. Ľuboš Čentéš 
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12. bod programu – Diskusia 

 

Martin Novák, poslanec – sa pýtal čo je s bytom, či už je uvoľnený, a zastáva názor, že sa to 

zbytočne naťahuje a nikto nekoná. Starosta uviedol, že kroje majú pre neho vyššiu hodnotu ak 

sú dobre uskladnené,  ako rýchle riešenie premiestniť ich do archívu.  Jozef Pavličko navrhol 

dočasne uskladniť kroje v priestoroch ich firmy. 

Martin Novák, poslanec – opätovne sa pýtal na prípad odvezenia  pracovníka stavebného úradu, 

či v 21.storoci nemajú autá. Starosta odpovedal, že pracovníci stavebného úradu  nemajú 

služobné auta a ak pracujú pre obec starostovia ich vozia. Poslanec Pavličko navrhol urobiť 

pripoistenie posádky. 

Ľudmila Balážová  - od 1.4. 2023 obecné zastupiteľstvo schválilo prenájom priestorov v sále 

KD a dotazovala sa kedy bude možne si prevziať klúče. Starosta odpovedal, že musí najprv 

pripraviť zmluvu o nájme.  

 

 

 

13. bod programu – Záver 

 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil VII. zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. 

 

 

Zapísal: Ing. Ľuboš Čentéš 

 

 

Overovatelia zápisnice:  PhDr. Martin Novák 

 

                           Ján Dolhý 

 

 

 

                                                                                                          ...................................... 

                                                                                                                    Ján Šoltýs 
                                                                                                                                     starosta obce Fričkovce 


